

MORZE- 7 km dom na sprzedaż

Dom na sprzedaż - Kamień Pomorski

cena **999 000** zł

pow. całkowita: **317,00** pow. działki: **679,00 m²**
m²



Morze 7km, Dom wolnostojący wraz z drugim budynkiem mieszkalnym, z niezależnym wejściem, o pow. ok 310 m2, położony na zagospodarowanej, ogrodzonej działce o powierzchni 679 m2 na sprzedaż w pasie nadmorskim. Dom z roku 1991, świeżo po remoncie- 5 pok, salon z aneksem plus drugi mniejszy parterowy z pięcioma pokojami z łazienkami, przygotowanymi pod wynajem. Dwa tarasy dolny 14m górny 8m. Duży ogród. Garaż na dwa samochody..

Dodatkowy budynek - to, 4 pokoje wraz z łazienkami.

Nieruchomość idealna do zamieszkania dla dużej rodziny lub do wykorzystania,jako opłacalna inwestycja. W miejscowości Kamień Pomorski, pełne zaplecze handlowo usługowe (pocztą, apteka, kościół, sklepy ogólnospożywcze, pocztą, szkoła i przedszkole oraz ścieżka rowerowa).

ZAPRASZAMY DO PREZENTACJI

kontakt +48 500 296 440 lub (91)5780827

Treść niniejszego ogłoszenia nie stanowi oferty handlowej w rozumieniu Kodeksu Cywilnego, ma charakter informacyjny, może podlegać uzupełnieniom.

Sea 7km, A detached house with a second residential building, with an independent entrance, with an area of approx. 310 m2, located on a developed, fenced plot of 679 m2 for sale in the coastal area. House from 1991, freshly renovated - 5 rooms, a living room with a kitchenette plus a second smaller ground floor with five rooms with bathrooms, prepared for rent. Two terraces, lower 14m, upper 8m. Big garden. Garage for two cars. An additional building - it's 4 rooms with bathrooms. The property is ideal for living for a large family or for use as a profitable investment. In the town of Kamień Pomorski, full commercial and service facilities (post office, pharmacy, church, general grocery stores, post office, school and kindergarten, and a bicycle path). WE INVITE YOU TO PRESENT contact +48 500 296 440 or (91) 5780827 The content of this announcement does not constitute an offer within the meaning of the Civil Code, it is for information purposes and may be supplemented.

Meer 7 km, Ein freistehendes Haus mit einem zweiten Wohngebäude, mit separatem Eingang, mit einer Fläche von ca. ca. 310 m2, gelegen auf einem erschlossenen, eingezäunten Grundstück von 679 m2 zum Verkauf im Küstenbereich. Haus aus dem Jahr 1991, frisch renoviert - 5 Zimmer, ein Wohnzimmer mit Kochnische sowie ein zweites kleineres Erdgeschoss mit fünf Zimmern mit Bad, zur Vermietung vorbereitet. Zwei Terrassen, untere 14 m, obere 8 m. Großer Garten. Garage für zwei Autos. Ein zusätzliches Gebäude - es sind 4 Zimmer mit Badezimmern. Die Immobilie eignet sich ideal zum Wohnen für eine große Familie oder zur Nutzung als rentable Kapitalanlage. In der Stadt Kamień Pomorski gibt es umfassende Handels- und Dienstleistungseinrichtungen (Post, Apotheke, Kirche, Lebensmittelgeschäfte, Post, Schule und Kindergarten sowie einen Radweg). Wir laden Sie ein, uns unter +48 500 296 440 oder (91) 5780827 zu kontaktieren. Der Inhalt dieser Mitteilung stellt kein Angebot im Sinne des Bürgerlichen Gesetzbuches dar, sondern dient Informationszwecken und kann ergänzt werden.

Świat Nieruchomości Krystyna Skworcow sp. z o.o.

+48 500 296 440

00(91)5780827

e-mail: biuro@swiatnieruchomosci24.pl

e-mail: krystyna@swiatnieruchomosci24.pl

e-mail: krystyna@skworcow.pl

<https://swiatnieruchomosci.stargard.pl>

<https://skworcow.com>

Oferta wysłana z programu dla biur nieruchomości ASARI CRM (asaricrm.com)

informacje ogólne

Symbol	598/2147/ODS	Rodzaj rynku	WTÓRNY
Rodzaj domu	WOLNO STOJĄCY	Powierzchnia całkowita	317, 00 m ²
Powierzchnia użytkowa	310, 00 m ²	Powierzchnia działki	679, 00 m ²
Rok budowy	1991	Ilość pięter [wliczając parter]	2
Standard	DOBRY	Cena za m2	3 151, 42 PLN
Cena 	999 000, 00 PLN		



więcej ofert na stronie www.dobryadres.pl